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PROTOKÓŁ Nr  XLI/2013 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 23 wrze śnia 2013r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych. Obecnych: 19 radnych. Nieobecne radne: Małgorzata Bała  

i Małgorzata Golińska.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przywitała zebranych, stwierdziła prawomocność obrad i  o godz. 8:00 otworzyła sesję, przedstawiając jej 

porządek:                       

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji: 12.08.2013 r. oraz 21.08.2013r. 

3. Odpowiedzi na pytania radnych zadane na poprzedniej sesji zwyczajnej /pytanie radnego  

A. Modrzejewskiego dot. utylizacji odpadów w Wardyniu/. 

4. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2013 rok. 

5. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2013-

2025. 

6. Uchwała w sprawie udzielenia poŜyczki dla Samorządowej Agencji Promocji i Kultury  

w Szczecinku. 

7. Uchwała w sprawie zmiany statutu Samorządowej Agencji Promocji i Kultury. 

8. Uchwała w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego 

na terenie Miasta Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie do opracowania i wdraŜania Programu 

gospodarki niskoemisyjnej. 

10. Uchwała w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych /1/. 

11. Uchwała w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych /2/. 

12. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Limanowskiego” 

w Szczecinku. 

13. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Trzesieka I” w Szczecinku. 

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Parkowa I” w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Szczecińska II” w Szczecinku.  

16. Prośba Burmistrza Miasta o wydanie opinii na temat partycypacji Miasta Szczecinek w 

budowie Hospicjum Domowego im. Św. Franciszka z AsyŜu w Szczecinku w wysokości 

100.000,00 zł z rezerwy budŜetowej.  

17. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

18. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

19. Wnioski i zapytania radnych. 

20. Zamknięcie sesji. 
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Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zapytała o uwagi do protokołów z sesji Rady Miasta z dnia 12.08.2013r. oraz z dnia 21.08.2013r., 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania kolejno nad przyjęciem obu w/w protokołów z sesji. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła protokół z sesji z dnia 12.08.2013r. 

 

W kolejnym głosowaniu jawnym Rada Miasta równieŜ jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła protokół z sesji  

z dnia 21.08.2013r. 

 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wyjaśniła, Ŝe radny Andrzej Modrzejewski otrzymał juŜ przed sesją odpowiedź na swoje pytanie zadane 

na poprzedniej sesji, 

− zapytała radnego, czy ta odpowiedź go satysfakcjonuje? 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− potwierdził, Ŝe otrzymał odpowiedź na piśmie, za co dziękuje, 

− poprosił o analogiczną odpowiedź po upływie kolejnego okresu 3 miesięcy. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła radnego o przypomnienie o tym wniosku przy punkcie obrad dotyczącym wniosków i zapytań 

radnych. 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 4 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− w imieniu Klubu Radnych zaproponował zmianę projektu uchwały, aby uzyskane oszczędności finansowe 

przeznaczyć na zmniejszenie deficytu budŜetowego w 2013r., oraz aby nie wprowadzać do budŜetu 

inwestycji dotyczącej budowy kładki na rzece Niezdobnej, 

− rzeka ta ma juŜ kilka kładek i Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej nie widzi potrzeby budowania 

jeszcze jednej, 

− zapytał, jaką w rzeczywistości nazwę nosi ta rzeka, poniewaŜ uŜyto wobec niej dwóch róŜnych nazw:  

w projekcie uchwały „Niezdobna” a w zarządzeniu Burmistrza „Nizica” ? 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie ma najmniejszych wątpliwości, Ŝe propozycja Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej nie ma 

związku z merytorycznym uzasadnieniem, 

− uwaŜa, Ŝe kładka we wskazanym miejscu jest potrzebna, poniewaŜ zapewni swobodne dojście do 

urządzeń gimnastycznych oraz dojście do Zamku, 

− liczy na to, Ŝe radni poprą ten pomysł, 

− nazwa Niezdobna jest nieoficjalna, ale nie pamięta tej drugiej nazwy właściwej, 

− chodzi o dostęp do Zamku, który latem prawdopodobnie będzie oblegany, 

− dzięki kładce ludzie będą mogli przejść do Zamku, do Pubu, jak teŜ do przyrządów do ćwiczeń, 

− te 100 tys.zł jest rozdysponowane w sposób prawidłowy i prosi radnych, aby zagłosowali za podjęciem 

uchwały. 

 

ElŜbieta Mucha Dyrektor Wydziału Finansów: 

− chodzi tylko o przeniesienie środków, a nie zaplanowanie nowej inwestycji, 

− na tę inwestycję juŜ wcześniej zostały przeznaczone określone środki, 

− juŜ wcześniej zostało to dokonane zarządzeniem Burmistrza, 

− obecnie to bardziej intencja czy moŜliwość zdecydowania równieŜ przez Radę Miasta, poniewaŜ te środki 

zostały juŜ przeniesione zarządzeniem Burmistrza. 

 

Roman Matuszak radny: 

− w zmianach do budŜetu miasta budowa kładki pojawia się po raz pierwszy,  

− wcześniej radni nie mieli moŜliwości wypowiedzenia się na ten temat, dlatego obecnie o tym mówi, 

− uwaŜa, Ŝe zbytnia urbanizacja brzegu jeziora powoduje blokowanie samooczyszczania się jeziora. 

 

Janusz Rautszko radny; 

− zwrócił uwagę, Ŝe istniejący przy Zamku most to tylko jezdnia, bez ciągu pieszo-jezdnego, dlatego tym 

bardziej zachodzi koniczność wybudowania kładki dla pieszych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− stwierdziła, Ŝe teŜ jest za wybudowaniem kładki. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− nie zgadza się z radnym Romanem Matuszakiem, 

− jest za rozsądnym zagospodarowaniem jeziora, do czego zalicza budowę kładki. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− jako biolog twierdzi z całą odpowiedzialnością, Ŝe jakakolwiek urbanizacja ogranicza samooczyszczanie 

się jeziora. 

 

 



 4

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ponownie wyraziła swoje stanowisko popierające budowę kładki. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w związku z ciekawą wypowiedzią Pani biolog, jest ciekawy, w jaki sposób budowa kładki wpłynie na 

ograniczenie samooczyszczenia się jeziora ? 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− wyjaśniła, Ŝe mówiła ogólnie o urbanizacji, ale uwaŜa, Ŝe budowa kładki jest niezasadna. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad poprawką Klubu Radnych Wspólnoty 

Samorządowej zgłoszoną przez radnego Romana Matuszaka. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  3 głosami „za”, przy 16 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” odrzuciła w/w poprawkę 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania nad uchwałą, bez zmiany proponowanej przez Klub Radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  16 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 0 glosach „wstrzymujących 

się”  podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/348/2013  

w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2013 rok. 

 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 5 głosami „za”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/349/2013 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2013-2025. 
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Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wyjaśniła, Ŝe w tytule projektu uchwały oraz w paragrafie 1 i w uzasadnieniu pojawiła się omyłkowo błędna 

nazwa: „Szczecinecka Agencja Promocji i  Kultury”, a powinno być „Samorządowa Agencja Promocji  

i Kultury”, 

− otworzyła dyskusję proponując przegłosowanie w/w poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła poprawkę zaproponowaną przez 

Przewodniczącą Rady Miasta,  w miejsce słowa „Szczecinecka” wpisując słowo „Samorządowa”. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 5 głosami „za”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/350/2013 

w sprawie udzielenia po Ŝyczki dla Samorz ądowej Agencji Promocji i Kultury  

w Szczecinku. 

 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/351/2013  

w sprawie zmiany statutu Samorz ądowej Agencji Promocji i Kultury. 

 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja 3 głosami „za”, przy 3 obecnych, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Roman Matuszak radny: 

− nawiązał do Rozdziału IV dotyczącego sposobu rozliczania, gdzie przy rozliczaniu wspólnot i budynków 

wielomieszkaniowych przewiduje się wystawianie dwóch lub więcej faktur, jedną dla zarządcy, pozostałe 

dla mieszkańców, 

− zapytał, jakiej wysokości fakturę otrzyma w związku z tym zarządca ? 

 

Beata Pszczoła-Bry ńska Wiceprezes PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− wyjaśniła, Ŝe zarządca nieruchomości otrzyma fakturę zawierającą róŜnicę między odczytem  

z wodomierza głównego, a sumą odczytów z wodomierzy poszczególnych mieszkańców. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− jest co raz więcej skarg, 

− róŜnica pomiędzy wodomierzem głównym a poszczególnymi wodomierzami zazwyczaj jest na minus, 

− przyczyna tego nie jest znana, 

− moŜliwość ściągania róŜnicy odczytów, bez wyjaśnienia  przez PWiK przyczyny, budzi wątpliwości. 

 

Beata Pszczoła-Bry ńska Wiceprezes PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− PWiK nie odpowiada za stan instalacji wodnej w budynku, 

− powołała się na niedawne anonse prasowe, w których informowano, Ŝe któraś ze wspólnot 

mieszkaniowych po przeprowadzeniu modernizacji instalacji wodnej nie ma juŜ róŜnic w odczytach 

wodomierzy. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/352/2013 

w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadza nia ścieków obowi ązującego na terenie Miasta 

Szczecinek. 

 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Marek Ogrodzi ński Wiceprzewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− po dyskusji Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/353/2013 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na przyst ąpienie do opracowania i wdra Ŝania Programu gospodarki 

niskoemisyjnej. 

 

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/354/2013 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnyc h /1/. 

 

Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− uchwała dotyczy zamiany kategorii dróg z powiatowych na gminne, 

− przyjęcie dróg wiąŜe się ze zwiększeniem kosztów na ich utrzymanie, 

− czy w zamian Powiat przyjął od Miasta jakieś inne drogi, i czy to się koryguje? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przypomniała, Ŝe Miasto przekazało drogi Powiatowi na jednej z poprzednich sesji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− potwierdził wypowiedź Przewodniczącej Rady Miasta, 

− poza tym  Miasto przekazało Powiatowi 3 km dróg, a przejmuje od Powiatu 2 km, 

− Miasto oddaje zatem więcej, a przyjmuje mniej, 

− drogi przejmowane od Powiatu są wyremontowane, 

− trzeba będzie wyremontować ul. Klasztorną, ul. Armii Krajowej, ul. Kaszubską, 

− Powiat otrzyma jednak drogi wymagające większej przebudowy, 
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− nie moŜna tej zamiany rozpatrywać w kategoriach „dobrego” lub „złego” interesu, 

− chodzi o pewną logikę, aby drogi w środku miasta były drogami gminnymi, a drogi boczne drogami 

powiatowymi, z uwzględnieniem dróg krajowych, 

− teraz ta zamiana to dobry interes, ale moŜe się zdarzyć, Ŝe np. za 2 lata będzie inaczej,  

− to zamiana porządkująca, 

− poprzednio przejęliśmy więcej i w takim znaczeniu „źle” wówczas na tym wyszliśmy,  

− ale uwaŜa takie rozwiązania za słuszne. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/355/2013 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnyc h /2/. 

 

Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie 3 głosami „za” przy 3 obecnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/356/2013  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przest rzennego „Limanowskiego I” w Szczecinku. 

 

Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie 3 głosami „za” przy 3 obecnych, 

− przypomniała uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

 

 



 9

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/357/2013 

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Trzesieka I” w Szczecinku. 

 

Ad.14. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie 3 głosami „za” przy 3 obecnych, 

− przypomniała uzasadnienie projektu uchwały, nawiązując do wizualizacji projektów inwestycyjnych przy  

ul. Lelewela, wyświetlonych na ekranie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− na posiedzeniu Komisji obiecał, Ŝe na sesji pokaŜe wizualizację obu planów inwestorskich dotyczących 

planu zagospodarowania terenu „Parkowa I”  i planu zagospodarowania terenu „Szczecińska II”  

w Szczecinku,  

− niestety tej drugiej wizualizacji nie zdąŜono zrealizować, moŜe uda się to pokazać przy najbliŜszej okazji, 

− omówił wyświetlaną na ekranie wizualizację obiektów planowanych przy ul. Lelewela, 

− chodzi o budowę kompleksu obiektów z moŜliwością przyjęcia jednorazowo do 1000 osób, sportowców  

i trenerów, 

− to duŜa szansa dla rozwoju turystyki sportowej w Szczecinku, 

− druga część obiektów miałaby powstać na terenie obecnego OSiR-u, 

− obiekty przy ul. Lelewela mogłyby powstać do 2015r. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała, jakiej dyscypliny sportu będzie dotyczyła ta inwestycja? 

− oraz na jakiej zasadzie grunty stanowiące obecnie własność Miasta umoŜliwiają realizację planowanej 

inwestycji? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wyjaśniła, Ŝe mowa była o piłce noŜnej. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe to na razie tylko przystąpienie do zmiany planu, 

− przedstawiany zamiar inwestora to na razie tylko ukierunkowanie propozycji do planu, moŜe się zdarzyć, 

Ŝe urbaniści nie zaakceptują proponowanych rozwiązań, 

− nie będzie od[powiadał na pytanie radnej, poniewaŜ plany inwestora mogą się  zmienić, 

− były prowadzone rozmowy z inwestorem, który jest zainteresowany rozwojem piłki noŜnej i tenisa, 

− to przodujące dyscypliny sportu dla tego inwestora, 
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− inwestor proponuje budowę trawiastych kortów tenisowych, poniewaŜ w Polsce dotychczas nie ma takiego 

Ŝadnego, 

− a są w kraju tenisiści, którzy chcą grać na kortach trawiastych, 

− to szansa dla miasta, 

− odnosząc się do pytania, na jakich warunkach i czy nastąpi przekazanie gruntów inwestorowi wyjaśnił, Ŝe 

będzie duŜo czasu na przeanalizowanie róŜnych wariantów, 

− na razie naleŜy to traktować tylko jako ciekawostkę. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− wyjaśniła, Ŝe myślała, iŜ to juŜ inwestycja, która będzie realizowana, ale jeśli na razie to tylko ciekawostka, 

to dziękuje za uzyskane informacje. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/358/2013  

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 

„Parkowa I” w Szczecinku. 

 

Ad.15. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie 3 głosami „za” przy 3 obecnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXIX/359/2013 

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 

„Szczeci ńska II” w Szczecinku. 

 

Ad.16.  Prośba Burmistrza Miasta o wydanie opinii na temat part ycypacji Miasta Szczecinek w budowie 

Hospicjum Domowego im. Św. Franciszka z Asy Ŝu w Szczecinku w wysoko ści 100.000,00 zł z rezerwy 

budŜetowej. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− ta prośba to wynik wniosku Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej, który wpłynął do Biura Rady Miasta, 

− poprosił Przewodniczącą Rady Miasta o odczytanie tego wniosku. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− odczytała wniosek Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej, który wpłynął do Biura Rady Miasta w dniu 

21.08.2013r. 

Wniosek Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji.  

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stwierdził, Ŝe identyfikuje się z tym wnioskiem i go popiera,  

− rozdysponowanie pieniędzy z rezerwy ogólnej to kompetencja Burmistrza, ale w  takiej kwestii chciałby 

poznać stanowisko wszystkich radnych, 

− nie jest zadaniem Miasta utrzymywanie hospicjum, ale poprzez proponowane dofinansowanie jest szansa 

na pozyskanie przez hospicjum dodatkowych pieniędzy z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

na realizację rozwiązań grzewczych, 

− hospicjum, aby uzyskać środki z WFOŚ musi wykazać wkład własny, którego nie posiada, a dotacja  

z budŜetu Miasta umoŜliwi wykazanie wkładu własnego, 

− poprosił radnych o poparcie. 

 

Janusz Rautszko radny, FORUM 2010: 

− radni FORUM 2010 popierają tę propozycję, 

− przypomniał, Ŝe przy uchwalaniu budŜetu miasta na 2013r. radny Wiesław Drewnowski postulował  

ujęcie w budŜecie środków na dofinansowanie budowy hospicjum, dlatego teraz obaj się pod tą 

propozycją podpisują. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− nawiązując do uwagi radnego Janusza Rautszko przypomniała, Ŝe Burmistrz powiedział wówczas, Ŝe 

będzie moŜna wrócić do tematu, jak będą na to środki. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej teŜ o takie środki postulował, dlatego obecnie cieszy się, Ŝe po 

konsultacjach Burmistrz i radni z Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej do tej decyzji dojrzeli, i Ŝe 

hospicjum będzie mogło otrzymać dofinansowanie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− nie wydaje się, aby radni Platformy Obywatelskiej dopiero teraz dojrzeli do tej decyzji, poniewaŜ od kilku 

lat uczestniczą w zbiórkach pieniędzy na hospicjum, 

− dopiero teraz jednak pojawiła się szansa na dofinansowanie hospicjum z budŜetu miasta. 

 

Wojciech Knapik radny, SLD: 

− radni Sojuszu Lewicy Demokratycznej popierają tę inicjatywę,  

− poinformował, Ŝe w ramach prac Komisji Problemów Społecznych wziął udział w wizycie na miejscu 

budowy hospicjum. 
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Joanna Pawłowicz radna: 

− zwróciła uwagę, Ŝe wszyscy radni uczestniczą w akcji zbierania pieniędzy na hospicjum, 

− mówiąc o dojrzeniu radnych do podjęcia decyzji miała na myśli to, Ŝe zostanie przekazana dotacja. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− przypomniał swój poprzedni wniosek, o którym wspomniał radny Janusz Rautszko, 

− uwaŜa, Ŝe to ewolucja stanowiska Burmistrza i radnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej i radni nie zrzeszeni popierają wniosek, Klub Radnych Platformy 

Obywatelskiej zajął stanowisko wcześniej poprzez złoŜenie wniosku. 

 

Ad.17. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.18. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.19. Wnioski i zapytania radnych. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− podziękowała za otrzymaną odpowiedź na piśmie w sprawie uruchomienia dodatkowych kursów 

komunikacji miejskiej w godzinach rannych ze Świątek, 

− autobus linii nr 6 juŜ kursuje, 

− podziękowała równieŜ za odpowiedzi na pozostałe pytania, 

− poprosiła o pisemną odpowiedź: jaki był koszt organizacji Mistrzostw Europy Seniorów i Juniorów  

w narciarstwie wodnym w Szczecinku w 2013r., i jaki udział w tych kosztach miało Miasto? 

− przedstawicielka organizatora tych Mistrzostw w wywiadzie telewizyjnym stwierdziła, Ŝe poza 

Szczecinkiem Ŝadne miasto nie chciało organizowania u siebie tej imprezy, poniewaŜ jest ona mało 

prestiŜowa, 

− zapytała, czy poŜyczka udzielona SzLOT-owi w kwocie 600 tys.zł została juŜ zwrócona, i czy naliczone 

zostały odsetki? jeśli nie, to kiedy to nastąpi ? 

− jakie działania zostały podjęte przez Urząd Miasta w dnia 6,7,8 i 9 września bieŜącego roku, w związku z 

zadymieniem miasta? 

− ile wyniosły koszty zorganizowania  konferencji w Zamku z udziałem KRONOSPAN-u, i kto je poniósł? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− koszty związane z organizacją Mistrzostw poniósł SzLOT, Miasto tego nie dofinansowywało, 

− poŜyczka 600tys.zl dla SzLOT  była juŜ tematem którejś z poprzednich sesji, 

− pieniądze nie zostały zwrócone, ale Miasto przejęło w zamian pomost o wartości ekwiwalentnej, 

− przejęto nieruchomość wybudowaną przez SzLOT w ramach Programu CIVITAS, 
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− odnośnie zadymienia miasta Urząd Miasta natychmiast przekazał wszystkie uwagi Wojewódzkiemu 

Inspektorowi Ochrony Środowiska, 

− nie wiadomo, czy WIOŚ w związku z tym wdroŜył jakieś postępowanie, 

− odnośnie konferencji w Zamku, to jej koszty poniósł KRONOSPAN, Miasto nic na tym nie zarobiło. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− podczas posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska poprosiła o udostępnienie dokumentacji sporządzonej 

przez Urząd Miasta, dotyczącej zadymienia miasta, 

− otrzymała jedynie notatkę StraŜy Miejskiej, 

− Burmistrz powołał się na dokumenty, których nie otrzymała. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− określenie „dokumenty” to duŜa przesada, chodzi o pismo. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− uwaŜa, Ŝe nie wystarczy powoływanie się na WIOŚ,  

− od ok. pół roku postuluje, Ŝeby Urząd Miasta ingerował w takich sprawach, 

− stacja pomiarowa wykazuje minusowe wartości zanieczyszczeń, 

− na prośbę mieszkańców wnioskuje, aby w takich sytuacjach Miasto reagowało, 

− nie moŜe być tak, Ŝeby to się powtarzało. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− stwierdziła, Ŝe to kompetencja WIOŚ, a nie Burmistrza, 

− uwaŜa, Ŝe sugestia radnej, iŜ coś ktoś ukrywa jest niezasadna. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgadza się z wypowiedzią Przewodniczącej Rady Miasta,  

− nie ma nic wspólnego z tym, Ŝe np. brak prądu w mieście, 

− wie, Ŝe z badań z ostatnich 2 lat wynika, iŜ wyniki pomiarów jakości powietrza znacznie się poprawiły, 

− dlaczego radna o tym nie mówi? bo to jest dla radnej niewygodne, 

− sytuacja z miesiąca na miesiąc się poprawia,  

− pewne uciąŜliwości się pojawiają, z czym trzeba się pogodzić, 

− wysłano zawiadomienie o zadymieniu do WIOŚ, który jest odpowiedzialny za stan powietrza. 

 

Wojciech Smolarski Kierownik referatu Ochrony Środowiska: 

− kaŜdorazowo zgłaszane jest do WIOŚ występowanie usterek stacji pomiarowej, ale WIOŚ za kaŜdym 

razem twierdzi, iŜ o tym wie, i Ŝe nie ma potrzeby dodatkowego powiadamiani go, 

− jeśli są skargi, informacja o nich przesyłana jest do WIOŚ, 

− gdy było zadymienie w ostatnich dniach, przebywał w tym czasie na urlopie, 

− Burmistrz podjął jednak decyzję, aby informację o tym przekazać do WIOŚ, 

− KRONO nie ma obowiązku umoŜliwiania Miastu kontroli. 
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Janusz Rautszko radny: 

− poinformował o spotkaniu z WIOŚ, które ma się odbyć właśnie po inicjatywie i sygnałach przekazanych 

przez Urząd Miasta. 

 

Roman Matuszak radny: 

− w pytaniu radnej Joanny Pawłowicz chodziło  o to, Ŝe stacja pomiarowa pokazuje ujemne wyniki 

zanieczyszczenia powietrza, co oznacza, Ŝe są złe ustawienia aparatury pomiarowej, 

− z wypowiedzi Pana  Wojciecha Smolarskiego wynika, Ŝe interwencja w sprawie zadymienia była, za co 

dziękuje. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− w innym mieście, gdzie jest elektrownia atomowa, urządzenie pomiarowe znajduje się w centrum, 

− jeŜeli w Szczecinku jest zakład, który zdaniem naukowców  zanieczyszcza powietrze, Burmistrz nie moŜe 

mówić, Ŝe nie musi w tej sprawie interweniować, 

− budować kładki Burmistrz teŜ nie musi, ale chce,  

− podobnie Burmistrz moŜe postąpić w sprawie zanieczyszczenia powietrza, 

− chodzi o bezpieczeństwo mieszkańców, a nie zamknięcie spółki. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− odnośnie stacji pomiarowej on-line było juŜ zapytanie radnej, i była odpowiedź Pana Wojciecha 

Smolarskiego, Ŝe WIOŚ o usterkach jest informowany na bieŜąco, 

− poprosiła radną o wskazanie źródła sfinansowania jej postulatów, 

− z jednej strony radni opozycji mówią, Ŝe chcieliby „to i teraz”, a z drugiej strony zarzucają, Ŝe Miasto jest 

co raz bardziej zadłuŜone. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radna Joanna Pawłowicz cały czas insynuuje, Ŝe Burmistrz chce coś ukryć, 

− kiedyś było duŜe zanieczyszczenie, ale to się zmienia, 

− mapa zamierzeń jest realizowana w 100%,  

− czemu radni Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej są przeciw? 

− czemu radna nie omawia wyników pomiarów beznoapirenu, formaldechydu, amoniaku: poniewaŜ obecnie 

wyniki te są duŜo lepsze od tego co było, dlaczego radna o tym nie mówi? 

− z dnia na dzień efektów nie będzie, ale one są, 

− są pewne uciąŜliwości odorowe, 

− to, Ŝe śmierdzi nie oznacza, Ŝe zabija, 

− radna to demonizuje. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poporosiła o skończenie dyskusji. 

 



 15

Joanna Pawłowicz radna: 

− w Koszalinie odbyły się konsultacje, na których nie było nikogo z Urzędu Miasta w Szczecinku, 

− pod względem zapylenia Szczecinek wypadł najgorzej, 

− wyjaśniła, Ŝe nie sformułowała zarzutu, iŜ Burmistrz jest w zmowie z KRONOSPAN-em, 

− to Burmistrz o tym mówi. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− jeśli radna wskaŜe środki, to będzie moŜna wrócić do tej dyskusji, 

− przypomniała o tzw. „wyjazdowym” spotkaniu Komisji Rozwoju Gospodarczego w dniu 24.09.2013r. o 

godz.14:00 na terenie szczecineckiego Szpitala,  

− w spotkaniu tym mogą wziąć udział wszyscy radni, 

− ze względu na wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz. 9:20. Na tym protokół zakończono. 

 

W dniu 30.09.2013r. radna Joanna Pawłowicz złoŜyła w Biurze Rady Miast formularz pytań i wniosków 

radnych, w którym w pkt 1, 2 i 3 powtórzyła na piśmie pytania zadane podczas sesji w dniu 23.09.2013r., 

natomiast w pkt 4 przedstawiła nowe pytanie, nie zgłaszane wcześniej podczas obrad Rady Miasta, dotyczące 

ilości sprzedanych biletów autobusowych komunikacji miejskiej w latach 2007- do września 2013. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 

 


